

ZARZĄDZENIE Nr 2/2016
BURMISTRZA MIASTA KAMIENNA GÓRA
z dnia 12 stycznia 2016 r.

zmieniające zarządzenie w sprawie wprowadzenia Regulaminu Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych Urzędu Miasta w Kamiennej Górze

Na podstawie art. 30 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2015 r. poz. 1515) oraz art. 8 ust. 2 i art. 10 ustawy z dnia 4 marca 1994 r. o zakładowym funduszu świadczeń socjalnych (t.j. Dz. U. 2015 r. poz. 111)

z a r z ą d z a m, co następuje:

§ 1. W Zarządzeniu Nr 230/2013 Burmistrza Miasta Kamienna Góra z dnia 8 listopada 2013 r. w sprawie wprowadzenia Regulaminu Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych Urzędu Miasta w Kamiennej Górze wprowadzam następujące zmiany:

- 1) Załącznik Nr 3 do Regulaminu otrzymuje brzmienie jak załącznik Nr 1 do niniejszego Zarządzenia;
- 2) w § 15 ust. 1 pkt 4 tabela otrzymuje brzmienie:

GRUPA	Wysokość średniego miesięcznego dochodu brutto przypadającego na 1 członka rodziny w roku poprzedzającym rok składania wniosku o dofinansowanie	Maksymalna wysokość dofinansowania (podstawą naliczenia jest minimalne wynagrodzenie miesięczne w gospodarce narodowej)
1.	do 2.000,00 zł	30%
2.	od 2.000,01 zł do 3.000,00 zł	28%
3.	od 3.000,01 zł do 4.000,00 zł	23%
4.	od 4.000,01 zł do 5.000,00 zł	19%
5.	od 5.000,01 zł do 6.000,00 zł	14%
6.	od 6.000,01 zł do 7.000,00 zł	9%
7.	powyżej 7.000,00 zł	5%

- 3) w § 15 ust. 2 skreśla się pkt 1a w dotychczasowym brzmieniu i nadaje się mu nowe brzmienie o następującej treści:
„wypoczynek zostanie zorganizowany, jeżeli co najmniej 30 % pracowników ujętych na liście zadeklaruje w nim udział, poprzez złożenie oświadczenia, o którym mowa w pkt. 1”;

4) w § 15 ust. 2 pkt 2 tabela otrzymuje brzmienie:

GRUPA	Wysokość średniego miesięcznego dochodu brutto uzyskanego przez pracownika w roku poprzedzającym rok składania wniosku o dofinansowanie	Maksymalna wysokość dofinansowania (podstawą jest cena organizowanego wypoczynku)
1.	do 2.000,00 zł	85%
2.	od 2.000,01 zł do 3.000,00 zł	80%
3.	od 3.000,01 zł do 4.000,00 zł	75%
4.	od 4.000,01 zł do 5.000,00 zł	70%
5.	od 5.000,01 zł do 6.000,00 zł	65%
6.	od 6.000,01 zł do 7.000,00 zł	60%
7.	powyżej 7.000,00 zł	55%

5) w § 16 ust. 1 pkt 2 tabela otrzymuje brzmienie:

GRUPA	Wysokość średniego miesięcznego dochodu brutto uzyskanego przez pracownika w roku poprzedzającym rok składania wniosku o dofinansowanie	Maksymalna wysokość dofinansowania (podstawą jest cena organizowanej imprezy)
1.	do 2.000,00 zł	97%
2.	od 2.000,01 zł do 3.000,00 zł	94%
3.	od 3.000,01 zł do 4.000,00 zł	91%
4.	od 4.000,01 zł do 5.000,00 zł	88%
5.	od 5.000,01 zł do 6.000,00 zł	85%
6.	od 6.000,01 zł do 7.000,00 zł	82%
7.	powyżej 7.000,00 zł	79%

6) w § 16 ust. 2 pkt 2 tabela otrzymuje brzmienie:

GRUPA	Wysokość średniego miesięcznego dochodu brutto uzyskanego przez pracownika w roku poprzedzającym rok składania wniosku o dofinansowanie	Maksymalna wysokość dofinansowania (podstawą jest cena biletu)
1.	do 2.000,00 zł	95%
2.	od 2.000,01 zł do 3.000,00 zł	90%
3.	od 3.000,01 zł do 4.000,00 zł	85%
4.	od 4.000,01 zł do 5.000,00 zł	80%
5.	od 5.000,01 zł do 6.000,00 zł	75%
6.	od 6.000,01 zł do 7.000,00 zł	70%
7.	powyżej 7.000,00 zł	65%

7) w § 16 ust. 3 tabela otrzymuje brzmienie:

GRUPA	Wysokość średniego miesięcznego dochodu brutto przypadającego na 1 członka rodziny w roku poprzedzającym rok składania wniosku o dofinansowanie	Maksymalna wysokość dofinansowania (podstawą naliczenia jest minimalne wynagrodzenie miesięczne w gospodarce narodowej)
1.	do 2.000,00 zł	11%
2.	od 2.000,01 zł do 3.000,00 zł	10%
3.	od 3.000,01 zł do 4.000,00 zł	9%
4.	od 4.000,01 zł do 5.000,00 zł	8%
5.	od 5.000,01 zł do 6.000,00 zł	7%
6.	od 6.000,01 zł do 7.000,00 zł	6%
7.	powyżej 7.000,00 zł	5%

8) w § 18 tabela otrzymuje brzmienie:

GRUPA	Wysokość średniego miesięcznego dochodu brutto uzyskanego przez pracownika w roku poprzedzającym rok składania wniosku o dofinansowanie	Wysokość dofinansowania (przysnanej pomocy) określi każdorazowo Komisja Socjalna w ramach posiadanych środków
1.	do 2.000,00 zł	
2.	od 2.000,01 zł do 3.000,00 zł	
3.	od 3.000,01 zł do 4.000,00 zł	
4.	od 4.000,01 zł do 5.000,00 zł	
5.	od 5.000,01 zł do 6.000,00 zł	
6.	od 6.000,01 zł do 7.000,00 zł	
7.	powyżej 7.000,00 zł	

§ 2. Powyższe zmiany zostały uzgodnione z przedstawicielem załogi.

§ 3. Zarządzenie wchodzi w życie z dniem podjęcia.

Ł. Poręba - 7/10/10

Burmistrz
Miasta Kamiennogórz

Krzysztof Świątek

Kamienna Góra, dnia

.....
(imię i nazwisko)

.....
(adres zamieszkania)

.....
(miejsce pracy - Wydział)

Oświadczenie o wysokości dochodu za rok

1. Oświadczam, że mój średni miesięczny dochód brutto obliczony zgodnie z § 13 ust. 2 Regulaminu ZFŚS uzyskany w roku mieści się w grupie zaszeregowania.

2. Informuję, że w skład mojej rodziny oprócz mnie wchodzi następujące osoby, które bierze się pod uwagę przy obliczaniu średniego miesięcznego dochodu brutto przypadającego na członka w rodzinie, zgodnie z Regulaminem ZFŚS (w przypadku osoby samotnej wpisać „nie dotyczy”):

1)
(imię i nazwisko – stopień pokrewieństwa)

2)

3)

4)

5)

Uwaga: w przypadku dzieci należy podać datę urodzenia

Oświadczam, że średni miesięczny dochód brutto przypadający na członków mojej rodziny (wg stanu na koniec roku poprzedzającego składanie oświadczenia) obliczony zgodnie z § 13 ust. 2 Regulaminu ZFŚS uzyskany w roku mieści się w grupie zaszeregowania.

Jednocześnie informuję, że będę/nie będę* pobierał(a) świadczenia/h przyznanych na dziecko (dotyczy sytuacji, gdy obydwoje rodzice dziecka zatrudnieni są w Urzędzie)
(imię i nazwisko dziecka)

Prawdziwość powyższych danych potwierdzam własnoręcznym podpisem, świadomy(a) odpowiedzialności przewidzianej w § 13 ust.8.

.....
podpis pracownika

Grupy zaszeregowania zgodnie z Regulaminem Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych

GRUPA	Wysokość średniego miesięcznego dochodu brutto
1.	do 2.000,00 zł
2.	od 2.000,01 zł do 3.000,00 zł
3.	od 3.000,01 zł do 4.000,00 zł
4.	od 4.000,01 zł do 5.000,00 zł
5.	od 5.000,01 zł do 6.000,00 zł
6.	od 6.000,01 zł do 7.000,00 zł
7.	powyżej 7.000,00 zł